

OnlineFrenchTutor

Legal information

Last update of this website: 1st May 2017

OnlineFrenchTutor website is edited by Claudine Hameau

APE : 8559B

SIREN : 828 819 433

Publication Director: Claudine Hameau

Contact : contact@onlinefrenchtutor.fr

Host:

OnlineFrenchTutor website is hosted by OVH: 2, rue Kellermann, BP 80157, 59100 Roubaix.

The server and its data are submitted to French laws.

Site content:

The photographs used in this website are the propriety of OnlineFrenchTutor.

The entire contents of this site (text and images), as well as the texts and exercises that are distributed to students during, before or after the lessons should not be copied, modified, distributed, reposted, published, sold, rented or otherwise used without the prior written consent of OnlineFrenchTutor.

OnlineFrenchTutor

Mentions légales

Dernière mise à jour de ce site: 1er mai 2017

Le site OnlineFrenchTutor est édité par Claudine Hameau

APE : 8559B

SIREN : 828 819 433

Directeur de la publication: Claudine Hameau

E-mail : contact@onlinefrenchtutor.fr

Hébergeur:

Le site OnlineFrenchTutor est hébergé sur un serveur fourni par OVH : 2, rue Kellermann, BP 80157, 59100 Roubaix. Le serveur et ses données sont soumis aux lois françaises.

Contenu du site:

Les photos utilisées sur ce site sont la propriété de OnlineFrenchTutor.

Toute reproduction ou représentation totale ou partielle de ce site est illégale sans l'accord écrit préalable de OnlineFrenchTutor.

Le contenu de ce site (textes et images), les textes et exercices qui sont distribués aux étudiants pendant les leçons, ou avant et après les leçons ne doivent pas être copiés, modifiés, distribués, publiés, mis en ligne, vendus, loués ou autres usages, sans l'accord préalable écrit de OnlineFrenchTutor.